

## Rideklubben Vestervang

Referat fra bestyrelsesmøde den 2. april kl. 19 i rytterstuen.

Dirigent: Jeanette

Referant: Vibeke

Dagsorden:

### 1. Sidste nyt

Der er gamle sponsorkontrakter i mapperne som Shina har overtaget fra gammel beskryvelse.

Der er pt 2 sponsorer. Joan og Stina gennemgår materialet. Shina og Mitte gennemgår materialet og forsøger at skaffe nye sponsorer.

All mail med ind- og udmeld. går til kasserer og sekretær  
All mail om opstald går til Shina og Lette.

### 2. Medlemssituationen

Årsberetning netop udsendt, så det præcise medlemstal kan ikke opgøres.

Der er kommet to udmeldelser via hjemmesiden. Joan kontakter Dansk Rideforbund for at nedregulere medlemstallet som ikke kommer op på de 83 vi er registreret for.

3. Påskearrangement. De sidste detaljer skal på plads.

Vi mødes torsdag kl. 8<sup>30</sup>

Jeanette har styr på alle materialer.

Mitte har alle præmier.

4. Gødning af folde, hvad gør vi? Kunstgødning kræver at vi laver gødningsregnskaber.

Skal vi indhente tilbud og bruge eget gødning fra hestene?

Dnrfsudvalget har holdt møde om gødning af folde. Jeanette køber gødning for 5000,- kr. Jette og Mitte undersøger om vi kan købe gødningsspreder og hvad det koster at bære huller til pøle.

Det tilstræbes at der slås på foldene jævnt hen ad sommeren.

5. Arbejdslørdage. Der skal fastsættes datoer for arbejdslørdage 2009.  
Skal vi handle hegnsmaterialer hos svenske [www.borjes-tingsryd.se](http://www.borjes-tingsryd.se)

Driftsudvalget kommer med opslag om arbejdsdage.

Jeanette referrede fra sidste driftsudvalgs-møde.

6. Skal vi tilbyde sommergræs på engfolden til 6-8 heste?  
Prisforslag fra Stina 500 pr. måned 650,- hvis de vil bruge ridebane + ridehus. 30,- pr. påbegyndt døgn hvis de får behov for stald! (kun idé)

Punktet udgår.

7. Stævner. Fastsættelse af datoer.

Jette kommer med fastlag til

4 stævnedatoer.

8. Juniorudvalg, noget nyt?

Mitte refererede fra sidste møde.

9. Funktionsbeskrivelser for de enkelte 'formænd'

Punktet rykkes til næste møde,  
Hver formand kommer med forslag  
til egen funktionsbeskrivelse.

10. Forslag til datoer for bestyrelsesmøder resten af året. Det tilstræbes at holde bestyrelsesmøde hver første torsdag måneden:

- 5/5
- 2/4
  - ~~30/4~~ (første torsdag i maj er dagen før St. Bededag)
  - ~~28/5~~ (første torsdag i juni er dagen før Grundlovsdag)
  - 2/7 - har nogle af jer sommerferie der (uge 27)
  - 6/8 - har nogle af jer sommerferie der (uge 32)
  - 3/9
  - 1/10
  - 5/11
  - 3/12

Nyd forslaget.

11. Evt.

Vesterrang har ikke brandslukningsudstyr.

Mitte undersøger hos Sofie.

Der er forslag om førstehjælpskursus.

Mitte undersøger hos Sofie.

Gitte har bestilt materiale til Ryttermøder.

Fraværende: Otto Sørensen.

Deltagende:

githi Mite Møller

Sørensen Jøtt Pawel

Jøtt

Eidsen

Jeanette Nyhus

Nibeke Rysse